
  مراسم تجلیل از زحمات 
مشــهدی  آتش نشــانان 
شــرکت کننده در عملیات 
اطفــای حریــق گمــرک 
اســلام قلعه افغانســتان با 
حضور سرکنسول افغانستان 
در مشهد، شهردار این شهر 
و جمعی از مســئولان محلی برگزار 

شد.
در این مراسم سرکنسول جمهوری 
اسلامی افغانســتان در مشهد گفت: 
همیشــه حــرف از خواهرخواندگی 
میان شهرها می شود، اما بنده معتقدم 
ایران و افغانستان خواهرهای دوقلوی 

یکدیگر هستند.
  آماده اســتفاده از دانش و فناوری

آتش نشانان مشهدی هستیم
عبدالجابــر انصار افــزود: از زحمات 
بی شائبه آتش نشــانان شهر مشهد 
تشــکر و قدردانی می کنم و مراتب 
قدردانی و تشــکر خــود را به نظام 
جمهوری اســلامی ایــران در قبال 

ارفاق و عنایاتی که طی ۴۰ســال به 
ملت مجاهد افغانســتان داشته اند و 
میزبانی شایسته از مهاجران افغان و 

حضور در حادثه اخیر اعلام می کنم.
سرکنســول جمهــوری اســلامی 
افغانســتان در مشــهد خاطرنشان 
کرد: حادثه اخیر چالش ها و زحمات 
زیادی را بر ملت افغانستان وارد کرده 
اســت، اما می توان آن را به فرصت 
تبدیل کرد و زمینه همکاری ۲ولایت 
و اســتان هم جوار را مســاعد کرد. 
به این شــکل که از دانش و فناوری 
آتش نشانان مشــهدی برای ارتقای 
آتش نشــانان مســتقر در گمرکات 
اســتفاده کنیــم و به دلیل ســقف 
مــراودات تجــاری کلان در حدود 
۲میلیارد و ۸۵۰میلیــون دلار بین 
ایران و افغانستان، به استقرار سایت 
آتش نشــانی در ۳گمرک هم جوار با 

کشور ایران اقدام کنیم.
وی اضافــه کــرد: همیشــه حرف 
از خواهرخواندگــی میان شــهرها 

می شــود، اما بنده معتقــدم ایران و 
افغانســتان خواهرهــای دوقلــوی 

یکدیگر هستند.
  پیوند ما و افغانســتان ناگسستنی
است

شــهردار مشــهد نیز در این مراسم 
گفــت: در حادثــه حریــق گمرک 
اسلام قلعه افغانســتان ۱۱دستگاه 
خــودرو و ۳۲نفــر از همــکاران 
آتش نشان مشــهدی اعزام شدند و 
همه تلاش خود را در راستای کاهش 

آسیب ها به کار بستیم.
وی افزود: در آن موقعیت خطرناک 
و نگران کننده همکاران ما توانستند 
به برادران و خواهران ما در افغانستان 
که جان ما هستند و همیشه این پیوند 
ناگسستنی میان ما وجود دارد، کمک 
کنند و امیدواریم شهرداری مشهد و 
سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی 
شهرداری مشهد که در کشور بی نظیر 
اســت، بتواند در صورت وقوع حادثه 

به سرعت خدمت رسانی کند.

  عملیات گسترده آتش نشانی مشهد
در خارج از شهر

معاون خدمات شــهری شــهرداری 
مشــهد گفت: طی ســال گذشته و 
امســال بیش از ۳هزار کار خارج از 
محدوده شهر صورت گرفته است که 
حدود ۲هزار مورد آن اطفای حریق و 

مابقی امداد و نجات بوده است.
مهــدی یعقوبی با اشــاره بــه اعزام 
نیروهای آتش نشــان مشــهد برای 
اطفای حریق گمرک اســلام قعله، 
افزود: پس از ورود نیروهای اعزامی، 
اطفای حریق از ضلع شــمالی آغاز 
شــد و گزارش ها حاکی از آن بود که 
حریق سنگین اســت و به علت تعدد 
خودروهای موجــود در محدوده که 
بیشترشــان تانکرهای سوخت، گاز 
مایع، بنزیــن و کانتینرهــای قابل 
اشــتعال همچون پارچــه، دارو و... 
بودنــد، حریق در ســطح ۲۵هکتار 
گزارش شــده بــود و همــکاران ما 
باوجود اینکه با خطرات جانی مواجه 

بودند، به محل وارد شدند و عملیات 
نفس گیری از همان لحظات ابتدایی 
آغاز شــد و تعداد زیادی از خودروها 
از انفجار قطعی نجــات پیدا کردند. 
یعقوبی خاطرنشــان کرد: همکاران 
ما باوجود مسائل امنیتی، ایثارگرانه 
در روز دوم نیز به محل وارد شــدند 
و اطفای حریق کامل شــکل گرفت. 
وی اضافه کرد: سازمان آتش نشانی 
و خدمات ایمنی شــهرداری مشهد 
دارای تیم تخصصــی ۹۰نفره، تیم 
تخصصی ۶۰نفره نجــات با طناب و 
تیم ۲۰نفره غواصی است که در آینده 
نزدیک تیم تخصصی نجات از آوار نیز 
در این سازمان شکل می گیرد.معاون 
خدمات شــهری شــهرداری مشهد 
گفت: این تیم ها فقط در شهر مشهد 
فعالیت نمی کنند و در شهرستان های 
مجاور نیز تیم هایی برای اعزام مستقر 
هســتند و تاکنون ۱۱مورد عملیات 
غواصــی در شهرســتان های مجاور 

انجام شده است.

خبر

مهرا... رخشانی، 
رئیس سازمان 

نوسازی، 
توسعه و تجهیز 
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مخابرات
صبوری|  در یک ماه گذشته چندین بار 
برای قطــع خطوط تلفن به علت ســرقت 
کابل ها پیام داده ام. متأســفانه مسئولان 
تاکنون هیچ کاری انجام نداده اند. ســؤالم 
اینجاست که اگر این خطوط متعلق به خانه 
یکی از مســئولان بــود، باز هــم برخورد 
مسئولان مخابرات این گونه بود که ۴۰روز 
خطوط قطع باشد و هیچ کس هم پاسخگو 

نباشد.
کرونا

تاج گلی|  بهتر است وزیر کشور دستور 
بدهد تا ساعت محدودیت آمد و شد  از ۲۱ 
به ۲۲ تغییر کند تا مردم به کارهایشــان 

برسند.
اباذریان|  بیشتر جوان ها بدون ماسک 
رفت وآمد می کنند. زباله گردها هم به این 
آمار اضافه شــده اند و بهداشــت را رعایت 
نمی کنند. چرا برای این موارد جرائمی در 
نظر گرفته نمی شــود یا مسئولان چاره ای 

نمی اندیشند؟
ابراهیم نژاد|  وزارت بهداشت یک ماه در 
بوق و کرنا می دمید که  موج چهارم در راه 
است و جریمه هایی هم برای رفت وآمد در 
جــاده و جرائمی هــم برای تــردد بعد از 
ساعت۲۱ در نظر گرفته اند. آیا درست بود 
که با وجود زحمت فراوان کادر درمان، به 
خودروهــا اجازه حضــور و آمدوشــد در 

۲۲بهمن داده شود؟
دولت

۹۶۵...۰۹۱۵ | سهمیه ابتدای سال۹۸ را 
که دولت قولش را داده بود، پیگیری کنید. 
قرار بود امسال یا سهمیه را بدهند یا پولش 

را پرداخت کنند.
شهرداری

۰۹۳۵ | دورتــادور پــارک  ...۰۳۱
کوهسنگی قسمت فاز جدید رینگی کشیده 
شــده که در راســتای مســیر دوچرخه و 
پیاده روی است و سال هاست پر از شن است 
و مسیر خوبی برای پیاده روی است. برای 
استفاده بهینه از این مســیر برنامه ریزی 

کنید.
شــهروند|  ورودی بولوار حر از سمت 
میدان شهید عباســپور، از دهانه جنوبی 
توسط میدان بار رضوی محدود شده است 
و از دهانه شمالی توسط چند مغازه بدون 
صاحب. چرا شهرداری تعریض این بولوار را 

از دستورکار خارج کرده است؟
۴۳۱...۰۹۳۰ بــا وجود بــارش اندک 
نزولات آسمانی و بحران کم آبی، شهرداری 
منطقه۱۰ هــرروز میزان زیــادی آب در 

پیاده روها می ریزد.
۲۲۱...۰۹۳۶ | پل میدان امام حسین(ع) 
شاید از نظر طراحی و استحکام خوب باشد، 
اما در زمســتان و یخ بندان و هنگام عبور با 
وســیله نقلیه از ســمت عبادی به سمت 

خواجه ربیع دچار مشکل است.
 موســوی|فیلم واژگونی خــودرو در 
زیرگذر میدان شهدا را دیدم. زیرگذر میدان 
شهدا اســتاندارد کافی ندارد؛ هم از لحاظ 
ارتفاع، هم از نظر قوس تونل و هم نور بیرون 
و داخل تونل. طبق آیین نامه باید نور بیرون 

با داخل تونل یکی باشد.
اصناف

گروسی|  در محدوده خیابان کاشانی، 
از ابتــدا تا انتهــا، همه نانوایی هــا در روز 
چهارشنبه یا جمعه، هم زمان تعطیل است! 
از اداره آرد و نان تقاضا می شود روز تعطیلی 
نانوایی ها را طوری تغییر دهد که همه مردم 
ساکن و غیرساکن در مناطق پرتردد در ایام 
هفته امکان تهیه نان را داشته باشند و با در 
بســته نانوایی ها به طور هم زمــان روبه رو 

نشوند.
بازار

۶۰۵...۰۹۱۵|  بلوز و شلوار و دستکش 
آشــپزخانه می خریم، اما از بــس نازک و 
بی کیفیت است، دوروزه پاره می شود. مایع 
ظرف شویی، کرم، شیر و ماست می خریم و 
کلی از ظرفش خالی است. پتو می خریم، اما 
از طول و عرضش کم شــده است. در سال 
جهش تولیــد، برخی ها عجــب معکوس 

پیشرفت کرده اند.
۷۱۸...۰۹۳۷ | چرا بعضی مغازه ها روغن 
را گران تر از قیمت روی کالا می فروشند و 
نظارتی هم نیســت؟ برخــی مغازه ها در 
خیابــان ملک الشــعرای بهــار، داخــل 
خیابان های هویزه، شــوش و بســتان در 

منطقه۸ شــهرداری به همین شیوه رفتار 
می کنند.

آب منطقه ای
۴۱۷...۰۹۱۵ | چندین ســال است که 
شرکت آب منطقه ای استان برای جایگزینی 
چاه های عمیــق آب در بولــوار توس، در 
مرحله اول آبیاری با پســاب تصفیه شــده 
تصفیه خانــه پرکندآباد را تــا توس۱۲۱ 
هدف گذاری کرده است، اما به علت ضعف 
مدیریت، لوله کشــی برای انتقال پســاب 
انجام نشده است. به راحتی می توانند پساب 

پرکندآباد را به بولوار توس انتقال بدهند.
تاکسی های اینترنتی

۵۲۱...۰۹۱۵ | خودروهای تاکسی های 
اســنپ باید مطمئن ترین نوع تاکســی ها 
باشــند، اما متأســفانه عملکرد بعضی از 
رانندگان نتیجه را معکوس ســاخته است. 
گاهی برخی از این رانندگان درخواست لغو 
ســفر می زنند و وجــه واریزی نیــز قابل 

برگشت نیست. چه کسی پاسخگو است؟
شهرستان

۸۵۱...۰۹۳۶ | ایران فقط تهران نیست. 
در شهرستان تازه تأسیس گلبهار، همایش 
موتورهــا و اتومبیل هــا در ۲۲بهمــن با 
بی سلیقگی انجام شد و نبود یک ماشین و 
بلندگو برای پخش سرودهای انقلاب برای 
ایجاد شادی و شــعف انقلابی مشهود بود، 
درحالی که شرکت عمران گلبهار سرمایه 
زیادی دارد و می شد از امکانات این شرکت 

استفاده کرد.
مؤسسات مالی

۸۵۹...۰۹۱۳ | بانــک مرکزی، وزارت 
اقتصاد و فرمانداری ها به عنــوان نماینده 
دولت، از اقدام غیرقانونی و خودسرانه برخی 
مؤسسات مالی و اعتباری جلوگیری کنند. 
برخــی از ایــن مؤسســات بــرای وام تا 
۱۰میلیون تومان به جای اجراکردن مصوبه 
«فقط یک ضامن تا ۱۰میلیون تومان» برای 
وام گیرنــده حضــور ۳ضامــن را الزامی 

کرده اند.
سهام عدالت

۲۵۶...۰۹۱۱ | برای ثبت نام سهام عدالت 
باید چه کار کنیم؟

بیمه
۱۱۰...۰۹۱۵ | بیمه تکمیلی شرکت های 
بیمه ای وقتی می خواهند بازاریابی کنند، 
هرروز به ما زنــگ می زنند، امــا در زمان 
پرداخت خســارت، از اجرای تعهدات خود 

طفره می روند.
۶۰۳...۰۹۱۵ | از مســئولان دانشــگاه 
علوم پزشکی   بپرســید وقتی ارزان ترین 
پروتز کامل دندان بیش از ۵میلیون تومان 
و هزینه کشــیدن یک دنــدان ۱۵۰هزار 
تومان است، بر چه مبنایی فقط ۳۰۰هزار 

تومان به بیمه شده پرداخت می کنند؟
نیروی انتظامی

۷۳۰...۰۹۳۸  | از پلیــس+۱۰ عــدم 
خلافی به روز گرفتــم و پرداخت کردم. اما 
برایم پیامک آمده اســت که ۱۴روز قبل از 
طریق دوربین جریمه شــده ام. چه کسی 

پاسخگو است؟
اتوبوس رانی

۵۵۱...۰۹۱۰ | بــا تشــکر از ســازمان 
اتوبوس رانــی بابــت ایجاد خــط جدید 
مینی بــوس از بولــوار تــوس بــه الهیه، 
درخواســت دارم مینی بوس تــا چهارراه 
ورزش ادامــه مســیر بدهــد و از خیابان 

شریعتی به فلاحی و الهیه برسد.
شــهروند|  طولانی شــدن مســیر 
خط۲۸٫۱ که بــا کمبود شــدید اتوبوس 
روبه روست، قوز بالای قوز شده است. پیش 
از این صبح ها ۲۰دقیقــه معطل اتوبوس 
می شــدیم، اما حــالا نیم ســاعت معطل 

می شویم.
راهنمایی و رانندگی

 شهروند|   وقتی قرار است جرائم شبانه 
اعمال شــود، ما نگهبان های شیفت شب 

پارک ها باید چه کار کنیم؟
انتقال خون

 شــهروند|  خبر «زنگ خطر کاهش 
شــدید ذخایر خونی در خراسان رضوی به 
صدا درآمد» را خواندم. به گوش مدیرعامل 
انتقال خون برسانید که ۴نفر برای اهدای 
خون رفتیم، اما وقتی نوبتمان شــد، اعلام 
کردند ساعت کاری تمام شده است و فردا 
تشــریف بیاورید! اگر کمبود خون دارند، 

مراکز را شبانه روزی کنند.

با ما در ارتباط باشید
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آغاز ساخت ۵۰۰واحد مسکونی
 در حاشیه شهر مشهد

ایرنا: ساخت ۵۰۰واحد مسکونی جدید ویژه ساکنان بافت فرسوده 
حاشیه شهر مشهد در مراسمی با حضور نماینده ولی فقیه در بنیاد 

مسکن انقلاب اسلامی در منطقه پنجتن این شهر آغاز شد.
اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  مدیرکل  سید رضا موسوی نیا، 
خراسان رضوی در حاشیه این مراسم گفت: این ۵۰۰واحد از محل 
تفاهم نامه بین سازمان برنامه وبودجه و استانداری خراسان رضوی 
بوده مسکونی  واحد  ۲هزار  ساخت  بر  مبنی  گذشته  سال  در 

 است. 

تشکیل بانک اطلاعات حمل ونقل ریلی 
با محوریت مشهد

معاونت  پیشرفته  حمل ونقل  و  فضایی  فناوری های  توسعه  ستاد  دبیر    
علمی وفناوری ریاست جمهوری گفت: بانک اطلاعات حمل ونقل ریلی شهری 
کشور در حوزه تأمین و نگهداری با محوریت شرکت بهره برداری قطارشهری 

مشهد تشکیل خواهد شد.
منوچهر منطقی افزود: بر اساس بازدید  از دستاوردهای حوزه حمل ونقل ریلی 
درون شهری دیگر کلان شهرها، به این نتیجه رسیدیم که شرکت بهره برداری 
قطارشهری مشهد در حوزه بومی سازی و تولید قطعات لازم برای مترو و همچنین 
نگهداری ناوگان پیشرفت های زیادی داشته و از دیگر کلان شهرها جلوتر است.

 شهروند | از میدان ســپاد تا سه راه خیام 
سوار تاکسی شــدم. راننده تاکسی متر را روشن 
نکــرد و کرایــه ۳۵۰۰تومانی را ۶هــزار تومان 
محاسبه کرد. از بازرسی تاکسی رانی بپرسید آیا 

این درست است و قرار نیست نظارتی باشد؟

 روابط عمومی تاکســی رانی | نظر به 
اینکه خط اعلام شده جزو خطوط نرخ ثابت 
است، مبلغ دریافتی باید ۳هزار تومان باشد. 
درباره نرخ اضافه به تاکسی ران اخطار لازم 

ه ارائه و جریمه صادر شد.
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شـنبه

 ۷تصفیه خانه برای مشهد
معاون خدمات شهری شــهردار مشهد نیز در این 
مراسم گفت: اجرای فضای ســبز نیازمند رعایت 
الزاماتی اســت که مهم ترین آن تناسب داشتن با 
وضعیت اقلیمی است. از این رو در مشهد این کار 
را شــروع کرده ایم و گونه های متناســب با اقلیم 
مشهد تولید شده و حتی در منطقه۱۲ مشهد طرح 
آزمایشــی با هدف ســاخت پارک کم نهاده انجام 

شده است.
مهدی یعقوبی بــا تأکید بر اینکه اســتفاده از این 
پساب به حفظ محیط زیست و تقویت سفره های 
آب زیرزمینی کمک می کنــد، تصریح کرد: همه 
تلاش ما در شــهرداری مشهد اســتفاده از چنین 
آبی اســت و بــه همین واســطه مجوز ســاخت 
۱۵تصفیه خانه لــوکال را گرفتیم، امــا باتوجه به 
اصلاحات انجام شده، قصد ساخت ۷تصفیه خانه را 

در شهر مشهد داریم.
یعقوبی افزود: از ۷پروژه ای که در این زمینه تعریف 
شده اســت، عملیات اجرایی تصفیه خانه سیدی 
با ظرفیت ۱۴۰لیتربرثانیه در حال اجراست و فاز 
اول این پروژه در اوایل سال آینده به بهره برداری 

می رسد.
وی ادامــه داد: تصفیه خانه چهل بــازه با ظرفیت 
۵۰لیتربرثانیــه به بهره بــرداری رســیده و این 
تصفیه خانــه در قالب قــرارداد بی اوتــی و دوره 
بهره برداری ۱۵ســاله از طریق ســرمایه گذاری 

بخش خصوصی ساخته شده است.
وی اســتفاده از روش هــای روز دنیــا در ایــن 
تصفیه خانه، مساحت کم و حدود ۲هزارمترمربعی 
برای ایــن مجموعــه، اســتفاده از پســاب این 
تصفیه خانه با رعایت الزامات زیســت محیطی در 
فضای سبز شــهر مشــهد با اولویت انتقال آن به 
کمربند سبز را ازجمله ویژگی های این تصفیه خانه 

برشمرد.
یعقوبی با بیان اینکه عملیات اجرایی تصفیه خانه 
ســپتاژ نیز از پیشــرفت فیزیکــی ۳۰درصدی 
برخوردار است و فاز اول آن خردادماه سال آینده به 
بهره برداری می رسد، تصریح کرد: تخصیص خوبی 
برای تصفیه خانه خین عرب داشــتیم و قرار است 
فاضلاب تصفیه شده این مجموعه نیز برای استفاده 
کشاورزی و البته با رعایت الزامات محیط زیست و 

ساخت تصفیه خانه تکمیلی اجرایی شود.

شهردار مشــهد در اولین واکنش 
به مصوبه کمیسیون ماده۵ استان 
مربوط بــه طرح تفصیلــی ویژه 
بافت پیرامونی اطراف حرم مطهر 
رضوی، از این طرح دفــاع و اعلام کرد که 
دغدغه های مدیریت شهری در این طرح تا 

حد ممکن رفع شده است.
به گزارش خبرنگار ما، محمدرضا کلائی در 
جمع خبرنگاران در این باره گفت: درباره 
طرح تفصیلــی این بافت بایــد اعلام کرد 
که طرح ارائه شــده ابتدایی با طرحی که 
درنهایت به جلسه کمیسیون ماده۵ رسید، 

تفاوت چشمگیری داشته است.
وی با بیــان اینکه مــا در طــرح ابتدایی 
دغدغه هایی داشتیم که این دغدغه تا حد 
ممکن رفع شده است، تصریح کرد: بخشی 
از این دغدغه ها بــه موضوعات حمل ونقل 
و ترافیک برمی گشــت که خوشــبختانه 
دوستان پذیرفتند در این طرح نظر شورای 

همتا پذیرفته شود که این اتفاق افتاد.
کلائــی ادامــه داد: بخشــی از نگرانی ها 
بــه کاهش حــد پاییــن مســاحت برای 
ساخت وســاز ها بود که این نگرانی آستان 
قدس رضوی و تولیت این آستان، شهرداری 
و شورای شــهر هم بود. این نگرانی نیز تا 
حد زیــادی در طرح نهایی برطرف شــده

 است.
 تعیین تکلیف سرمایه گذاری ها در مشهد

وی گفت: یکی دیگــر از دغدغه ها مربوط 
به پروژه هــای ســرمایه گذاری بود. یکی 
از خواســته های ما این بود کــه موضوع 
پروژه های ســرمایه گذاری باید در شــهر 
مشــهد و با محوریت دســتگاه قضایی و 
در محل پروژه تعیین تکلیف شــود، نه در 

تهران. این موضوع خوشبختانه در مصوبه 
لحاظ شده است و در کمیسیون ماده۵ هم 
تصریح شد که ۱۴۳پروژه سرمایه گذاری 
باید با محوریت دستگاه قضایی در استان 
تعیین تکلیف شــود. این موضوع خواسته 
ســرمایه گذاران هم بوده اســت. شهردار 
مشهد تأکید کرد: طرح مصوب شده طرحی 
پخته اســت و کاملا از آن دفــاع می کنم. 
البته دغدغه های شــورای اســلامی شهر 
مشــهد، دغدغه هایی حداکثری اســت و 
به طور طبیعی از ابزارهای خودشــان هم 
استفاده می کنند، اما من به عنوان شهردار 
مشهد و عضو کمیســیون ماده۵ معتقدم 
دغدغه های ما در طرح لحاظ شــده است. 
البته اگر عده ای بخواهند با عناوین مختلف 
زیاده خواهــی کنند، موضوعــی جداگانه 
است، اما من در این زمینه تصمیم منطقی 
گرفتم و این تصمیم به نفع همه مردم، به 
نفع هویت شــهر مشــهد و به نفع نظرات 

کارشناسان است.
 تدبیر استاندار برای بررسی طرح در استان

وی در ادامــه بــه ۲ اقــدام اســتاندار 
خراســان رضوی در این طرح اشاره کرد و 

گفت: بر اساس شیوه نامه ای که در گذشته 
تدوین شده بود، قرار بود این طرح در تهران 
بررسی و تصویب شود، اما با تدبیر استاندار، 
این طرح در استان تأیید و تصویب شد که 

دستاورد بزرگی محسوب می شود.
شــهردار مشــهد تأکید کرد: گفت وگو با 
همه ذی نفعان طــرح، دومین اقدام مثبت 
استاندار بوده اســت. این اقدام استاندار به 
چشم نیامد، اما من باید از آن حمایت کنم.

وی افــزود: امیــدوارم با اجــرا، تدقیق و 
ابلاغ این طرح بتوان به وضع موجود ســر 
و ســامان داد. کلائی دربــاره نامه معاون 
شهرسازی وزیر راه وشهرسازی به استاندار 
خراســان رضوی مبنی بر توقف عملیات 
ســاختمانی در کمربندجنوبی نیز گفت: 
ظاهرا گزارش هایی از سوی یکی از سمن ها 
به وزارت راه وشهرســازی ارســال شــده 
بود، اما ما هم اعــلام کردیم که موضوعات 
مطرح شده واقعیت ندارد و ما تابع مطالعات 
زیست محیطی هســتیم تا بر اساس این 
مطالعات به جمع بندی برسیم. به طور قطع 
در موضوع کمربندجنوبی کسی نیست که 

به نیت مدیریت شهری شک داشته باشد.

علیرضا ظهیری
  a.zahiri@shahraranews.ir

خبر

پروژه پارکینگ و پایانه آزادی در آخرین 
مراحل ساخت
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